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Protokoll från avdelningsstyrelsemöte 

 
Datum: 2024-01-23—2024-01-24 
Plats: Skype 
 
Deltagare: 
Sanna Norblad, ordförande  Alena Barzngi, vice ordförande  
Magnus Blomqvist, studieorganisatör  Anna Ahnlund, ordinarie       
Catharina Backelund, ordinarie   Christer Blom, ordinarie    
Fredrik Bergman, ordinarie  Linda Ivung, ordinarie     
Jessica Saverstam, ersättare  
Natalie Schröder, centralt HSO, (§ 8)  
 
Förhinder: 
Linus Ohlson ordinarie  
 
§ 1 Mötets öppnande 
Sanna hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning och utse granskare 
Dagordningen fastställs med följande tillägg under:  
 

- § 4 skyddsorganisation (Sanna) 
- § 4 klämdagar (Fredrik) 
- § 9 utbildning förhandlingsteknik (Sanna) 
- § 9 VM Fotboll Norrköping (Sanna) 
- § 10 inspelningar (Christer) 

 
Jessica utses till granskare. 
 
§ 3 Föregående mötesprotokoll, 2023-10 
Genomgång av föregående protokoll. Protokollet läggs till handlingarna.  

 
§ 4 Rapporter från verksamheten   
Klämdagar: Fredrik informerar från sista mötet med Ag. Förhandlingschefen kommer 
lyfta frågan till VL där hon ska presentera STs argumentation och Ags inställning. 
Fredrik kommer skicka in detta skriftligt till Victoria.  
 
Catharina redogör gällande den omorganisation som förhandlats på rättsavdelningen. 
Migrationsrättsenheten har delats, och är nu två enheter. Chefsrekrytering pågår.  
 
GDPR-incident Nord- Linda har stämt av med våra medlemmar och vår ombudsman 
är inkopplad. Linda återkommer när vi vet mer.  
 
Aminogatan- Sanna informerar kort från mötet mellan arbetsgivaren och ST där även 
STs förbundsordförande Britta deltog. Det diskuterades övergripande läge på 
myndigheten och situationen på förvarsverksamheten. Arbetsgivaren kommer satsa 
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framåt och mycket är på gång, t.ex. gällande personalens befogenheter, utbildningar, 
schemafrågan och tid för återhämtning. Även lönefrågan är viktig för att rekrytera och 
behålla personal. Överdirektören kommer titta vidare på förvarsutredningen.  
 
Styrelsen diskuterar svårigheter att få fram förtroendevalda till förvaren generellt. 
 
Sanna, Anna och Fredrik deltog förra veckan på rättsväsendenätverket, där bland 
annat dialoger kring nomineringar inför kongressen fördes. Vi gav vår syn och 
informerade vad vi har undersökt. Nästa möte den 1 februari. Möte nu på fredag 
gällande gemensamma motioner, Christer deltar. Arbetsgrupper: Utbildning- Anna och 
Magnus. RALS- Sanna och Magnus. Arbetsmiljö- Jessica, Natalie och Sanna. 
Motioner- Christer.  
 
Styrelsen diskuterar skyddsorganisationen och skyddsområden. Förslag från Saco är 
att dela upp Nords skyddsområde i två delar med två HSO. Styrelsen väger för och 
nackdelar. Sanna har möte på fredag och informerar övriga ATO vårt förslag. Det är 
viktigt att vi kommer framåt i detta så vi kan starta upp valen inom kort.  
 
Väst- Har årsmöte på torsdag och 108 anmälda. De kommer köra fysiskt och via 
Skype. Vissa frågetecken finns gällande tekniken.   
 
Nord- Fortsättning traditionella förhandlingar på fredag förmiddag.  
 
Syd- Problem med hemsidan för publicering av dokument. Detta är lyft till förbundet. 

 
§ 5 RALS 
Magnus redogör gällande läget i de traditionella förhandlingarna. Väst har sex namn 
kvar och Nord kör vidare på fredag och har cirka tjugofem namn kvar. Syd börjar sina 
förhandlingar idag.  
 
Även fyrpartssamtalen rullar på.  
 
Många av våra medlemmar har inte haft lönesättande samtal än, deadline är sista 
januari. SSC har inte heller betalat ut den nya lönen löpande, vilket har lett till att våra 
medlemmar som haft lönesättande samtal i november inte fått sin nya lön ännu. 
Sanna lyfter detta ytterligare till arbetsgivaren.  

 
§ 6 Ekonomi 
Catharina redogör för ekonomin som är fortsatt god. Fonden har ökat under förra året.  
 
Kvarvarande pengar hos sektionerna har dragits tillbaka den 28 december och nya 
anslagen har satts in den andra januari.  
 
Styrelsen diskuterar hur vi kan placera pengar. Förslag finns att placera tillfälligt i ett 
sparande för att sedan ta kontakt med handelsbanken om att öppna ett ytterligare 
fondsparande alternativt placeringskonto. Catharina kontaktar banken.   
 
Sektionernas årsbokslut 2023 och budget för 2024 tas vid nästa möte.  



ST inom Migrationsverket   2024-1 
Avdelningsstyrelsen 
 
 
 
 

ST inom Migrationsverket 
Avdelningsstyrelsen 

www.st.org/migrationsverket 

§ 7 Värvning 
Catharina redogör för medlemssiffrorna som är utskickade innan mötet.  
 
Magnus påminner om utbildningen, att utforma en värvningsstrategi, webbinarium den 
15 mars. 
 
Jessica kommer kalla sektionernas värvningsansvariga till ett möte när årsmötena är 
klara, bland annat för att prata gemensamma synlighetsaktiviteter.  
  
Sektion Syd får i uppdrag att anordna synlighet och aktivitet på verksmästerskapen i 
fotboll, som hålls i Norrköping den 24 maj.  
 
Alla får i uppdrag att fundera på gemensamma synlighetsaktiviteter, ta fram förslag till 
nästa möte.  
 
§ 8 Arbetsmiljö 
Natalie informerar gällande, handbok för fysisk säkerhet, den har gått ut på remiss och 
svar ska in senast 31 januari. HSO kommer ha möte på måndag och se över 
innehållet. Även Anna kommer titta på den. 
  
Alena informerar från HKs Arbetsmiljödag förra veckan. Det var en bra dag där 
friskfaktorer var i fokus. Första gången en gemensam Arbetsmiljödag har anordnas för 
huvudkontorets avdelningar. Arbetssätt kring friskfaktorer finns på verksnätet. 
 
Årlig uppföljning av SAM ska göras i januari och ska tas upp på skyddskommitté innan 
den skickas in till Hr sista januari.   
 
Styrelsen diskuterar instruktionen som Hr skickat till oss gällande registrering av 
facklig tid i Heroma, remissvar in imorgon. Vi kan se att det kommer medföra 
konsekvenser för oss om vi ska registrera vår fackliga tid som frånvaro. Sanna har 
skickat dokumentet med våra synpunkter vidare till vår ombudsman Krister för input.  
 
Styrelsen diskuterar inriktning gällande delning av Nords skyddsområde. Förslag från 
Saco är att skyddsområdet delas in i två med två HSO. Styrelsen anser att övriga 
skyddsområden ska vara som de är. Sanna återkopplar till övriga ATO på fredag om 
vår inställning. Det är viktigt att vi kommer vidare. Instruktionen om valen kommer 
färdigställas så fort vi är överens.  
 
Den myndighetsövergripande medarbetarundersökningen har blivit någon vecka 
försenad men kommer skickas ut på måndag. 
 
Natalie får i uppdrag att ta fram en checklista/lathund för skyddskommitté.  
 
Natalie, Catharina och Jessica bokar in ett möte för uppföljning gällande STs 
arbetsmiljöprogram och återkopplar nästa möte. 
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Sanna informerar när utredning, anmälan om t.ex. sexuella trakasserier görs är det 
viktigt att utredaren går igenom vilka steg som ska tas samt informerar hur viktigt det 
är att så få som möjligt känner till vad som hänt.  
 
§ 9 Interna arbetet  
Styrelsen diskuterar avdelningens nomineringar till förbundsstyrelse inför kongressen 
28-30 maj i Stockholm, även samtal kring motioner fördes. Nomineringarna ska 
skickas in senast 26 februari så tid finns.  
 
Styrelsen beslutar att utse avdelningens ombud: Sanna, Fredrik, Catharina och 
Christer, då vi har fyra platser. Jessica och Anna utses till ersättare.  
  
Kommande nyhetsbrev- RALS- kortfattat gällande av utbetalning av den nya lönen, ST 
vill ha löpande utbetalningar och det är något som vi lyft flera gånger till arbetsgivaren.  
 
Styrelsen diskuterar verksmästerskapen i fotboll. Vi behöver kolla upp om det är 
möjligt att anmäla ett ST lag, med förtroendevalda. Det hade varit jätte roligt. 
 
Sanna informerar om utbildning i förhandlingsteknik via TCO, de som vill gå anmäler 
sig, kostnad 2500 kr exkl. moms. Sanna skickar ut mailet efter mötet. 

 
§ 10 Övriga frågor 
Christer lyfter frågan hur vi ska hantera ev. inspelningar som vi får till oss? Tas vid 
nästa möte. 
 
COP- diskussion förs gällande det som framkommit i region Syd.  
 
§ 11 Nästa möte 
Nästa möte 2024-02-27_28 i Norrköping, lokal Vintern. 

 
§ 12 Mötets avslutande med reflektion 
Sanna tackar för deltagandet och avslutar mötet. 
 
 
 
Sanna Norblad    Catharina Backelund 
Ordförande     Sekreterare 
 
 
 
 
 


